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Jelenlévők aláírásukkal igazolták a részvételüket. 

Arató Andrea SZMK elnök megnyitotta az ülést. Ismertette az SZMSZ szabályzat elérhetőségét, amely 

az iskola weboldalán érhető el. Ennek megfelelően megállapítottuk, hogy az SZMK elnök személye 

továbbra is változatlan, az általa kijelölt elnök helyettes személye – Móró Katalin – továbbra is 

változatlan.  

Az SZMSZ szabályzat tartalmazza a szülői képviselet hivatali útját, abban az esetben, ha valamely 

teljes tagozatot, vagy akár a teljes iskolát érintő kérdésben az iskolai vezetősége felé szükséges 

összefogottan kommunikálni. Az osztályok kijelölt szmk vezetői az osztályok érdekét képviselik.  

Ezt követően az iskola igazgatója Borbélyné Boros Beáta beszámolója következett, amelyben 

ismertette az elmúlt év statisztikáit és az idei év tanrendjét, iskolai szüneteket, a tervezett pedagógia 

programját, az iskola célkitűzéseit, tervezett rendezvényeit és eseményeit.  

Az iskola igazgató a szülők figyelmébe ajánlotta a családok számára is nyitott eseményeket, illetve a 

tanárok minden héten megtartott fogadó óráit, amelyeknek időpontja szintén elérhető az iskola 

weboldalán.  

Következtek a kérdések:  

- az iskola könyvtára szívesen fogad könyvadományokat a szülőktől 

- szülők kérése: amennyiben az iskola valamilyen sportversenyen indul, akkor erről minden 

osztályt tájékoztassanak, és minden tehetséges diák számára nyitott legyen a részvétel 

- szülői közösség szeretne az idei évben is karácsonyi vásárt szervezni – ehhez az 

iskolavezetőség biztosítja az ebédlőt, mint helyszín 

- felmerült, hogy Halloween alkalmával a gyerekek számára tombolát szerveznénk, amelyre a 

családok különböző értékeket képviselő tárgyakat küldhetnek be. Erre szintén lehetőség nyújt 

az iskola vezetősége 

- szülők felvetették, hogy a 2. és a 3. emeleti mosdók állapotát vizsgálja meg a vezetőség, mert 

sajnos az ajtók záródása problémát okoz 

- az iskola udvaron szükséges lenne a fabútorok ápolására, a köztéri tantermek és padok 

újrafestésére. Ebben segítséget nyújt a szülői közöség és igyekszik megfelelő szakembert 

találni a várható költségek felmérésére 

Móró Katalin beszámolt a Csatahajó Alapítvány megbízásából az alapítvány előző évi működéséről és 

a jövő évi tervekről. Az iskolai közösség szeretne egy mobilszínpadot beszerezni, amelyhez a szülők 

összefogását kéri. Egyrészt szeretnénk kérni az iskolába járó családoktól havi 1000 Forintos díjat, 

amely elegendő lehet arra, hogy év végére beszerezzük a mobilszínpadot. Felvetődött egy 

jótékonysági bál szervezési ötlete is, ezt azonban a magas terembérleti díj miatt elvetettük.  
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